

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## May 18, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！本周正常上课。

### 本周大事：

1. 各位父老乡亲，一年一度的 Marlboro Memorial Day parade 就在这个周日。时间从下午 1 点报道，2 点开始游行，大约 4 点整个活动结束。大家有时间的，欢迎扶老携幼，加入我们的队伍。我们有张师傅的舞狮队，还有杜老师会提供民族服装给需要的人。学生可以计算义工时间。集合地点：Route 79 and School Road West (Marlboro post office)。

2. 我校武术老师张锦鹏师傅的“张锦鹏武术学院” (Cheung's Martial Arts Academy) 和舞蹈杜老师的“花儿朵朵” Berwin Art Education Center 将于本周六中午 12:00 盛大开幕！到时有精彩的舞狮表演，精美点心和红包恭迎各位的光临！欢迎各位华夏南部中文学校的家长和学生前来参加开业典礼。让我们热烈祝贺张师傅的武术学院开张大吉！地址：Marlboro Business Park 165 Amboy Road, Suite 722, Morganville, NJ 07751

### 本周讲座：

1. 我们非常荣幸的请到了，著名数学牛娃 Brian Liu - Mathcounts National Final #9, 的父亲刘华杰先生，本周来我们学校给我们做讲座，主要介绍一下美国的各种数学竞赛。讲座时间 1:45 开始，教室是 A131。

2. 我们计划在下学年推出全新的击剑课程，分少年班（12-16 岁）和儿童班（7-11 岁）。本周六(5/20)3:00-4:30PM, 教学经验丰富的奥林匹克剑手 Mac Shaker 将带领他的团队到中文学校开展介绍和推广活动。欢迎大家观摩咨询。地点初定餐厅。

3. 朋友，随着这波牛市进入第九个年头，您也许会有点担心，万一股市向下波动，自己的财富是否会缩水。您也许坐拥大笔现金，希望能找到一个不受股市升跌影响的途径，以获得稳定的现金收益。

拥有二十几年专业投资理财经验的福满堂财富顾问公司总裁王博将于 5 月 20 日下午 1:45 分在华夏南部中文学校 A102 教室举办高端投资理财讲座，介绍深受高资产家庭欢迎，但不为大众所熟知，股市升跌可能都赚或多赚少赔的机构级理财产品。王先生也邀请知名房地产信托公司副总介绍一款年息百分之六，与股市升跌无关的房地产信托 (REITs) 产品。

欢迎踊跃参加。

### 下面是本周新闻：

1. 华夏南部中文学校即将举行 2017-2018 年度的校长和董事选举。以下是董事会决定的有关选举的几项事宜，恳请各位家长注意，并希望大家积极参与，尽力支持。

- 竞选投票日为 6 月 3 日，具体的投票流程安排将由选举委员会讨论决定后公布。
- 参加竞选校长或董事会成员申请截止日为 5 月 28 日。本次选举将产生校长一名，董事 3 名。参选的申请表格将选举委员会讨论决定后公布。
- 董事会委托刘大勇先生协调组织今年的选举工作，有意参加选举委员会帮助组织选举工作的家长，请在本周日 5 月 7 日前联系刘大勇先生，或电邮 [election@hxsouth.org](mailto:election@hxsouth.org)。

作为华夏大家庭的一员，每年的选举是表达您的意见和参与学校建设最好机会。学校鼓励家长们参加竞选校长和董事，共同为我们的孩子营造一个学习、了解和体会中国文化和语言的好环境。

2. 年度烧烤本周 PTA 继续卖票。

时间：6 月 3 日      4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

票价：成人\$10;儿童（12 岁以下，含 12 岁）\$8

3. 另外学校将定于 5/20 第三节课举办中文文化知识竞赛。这个比赛面向 5-9 年级和 AP 班的同学。比赛以班级为单位，也欢迎朋友自由组合。

4. 华夏南部中文学校 2017-2018 新学年注册即将开始，下一学年在继续提高教学质量的同时，会开设更多孩子们的文体课程，敬请关注。

我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 5 月 18 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

This Saturday (05/20) our school will be open normally. Please be there on time. Let's learn and grow!

**Headlines:**

1. On Sunday, May 21, please join the Huaxia South Chinese School in the observance of Memorial Day. We'll march to honor our military service members who have sacrificed so much to protect our freedom and our way of life.

Please join the Memorial Day Parade. Students can earn volunteering hours. Please meet us at the starting location at Route 79 and School Road West (Marlboro Post Office) around 1PM.

2. Congratulations on the grand opening of Cheung's Martial Arts Academy and Coonie's Berwin Art Education Center on this Saturday (5/20) at 12PM. Please come for the opening ceremony to enjoy the lion dance, snacks and red pocket. The address: Marlboro Business Park 165 Amboy Road, Suite 722, Morganville, NJ 07751

This week's seminar:

1. We are very honored to have Mr. Huajie Liu, the father of famous Brian Liu ( Mathcounts National Final #9) , to introduce the math competitions this Saturday starting from 1:45 @A131.
2. We plan to have two new fencing classes in next school year: Youth Class - Age 7 to 11; Cadet Class - Age 12 to 16. This Saturday (5/20) from 3:00 to 4:30PM, Olympian Mac Shaker will come with his team to introduce and demonstrate the fencing class. It will be held in Cafeteria.
3. Mr. Bo Wang will give us a financial planning seminar this Saturday starting from 1:45 @A102.

Here's this week's news:

1. Huaxia South Chinese School will have the 2017-2018 School year of election for the principal and board members. Please see below for the key dates and some details about the election.

(1) The election date is 6/03/2017. The details on the schedule will be coming.

(2) For this election, one principal and three board members will be elected. If you have interest, please fill out the attached forms and send to [election@hxsouth.org](mailto:election@hxsouth.org) by 11:59 pm of May 28nd, 2017. Two Election candidate forms, one for the principal and one for board member were attached.

(3) Our board member Liu Dayong will be in charge of the election. If you want to join the Election Committee, please contact him before 05/07/2017, or email [election@hxshouth.org](mailto:election@hxshouth.org).

As a member of Huaxia South Chinese School, it is your right and opportunity to get involved in the whole process and voice your opinions. The school needs your support and participation in order to raise the level and status. Let's work together to generate an even better educational environment for our kids to learn Chinese language and culture and to have stronger and positive perception about China.

2. Please come to PTA desk to buy annually BBQ tickets.

Time: June 3rd 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

Price: Adult-\$10; Kids (12 and under) - \$8

3. We will hold a competition on Chinese Culture on 05/20. 5 to 9 and AP graders are encouraged to participate.

4. The registration for school year 2017-2018 will be start soon. The next year, we are not only still focus on improving education quality, but also provide more culture classes for our children. More details coming soon.

See you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

5/18/2017